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Rada Miejska w Wołominie
Radni - Sesja

Protokół nr XXV

XXV Sesja w dniu 26 listopada 2020 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Agata Bochenek
4. Karol Cudny
5. Andrzej Fuśnik
6. Marcin Godlewski
7. Beata Gomse
8. Marek Górski
9. Robert Kobus
10. Paweł Kocik
11. Agnieszka Koza 
12. Ryszard Madziar
13. Janusz Mirowski
14. Katarzyna Pazio
15. Wojciech Plichta
16. Krzysztof Rembelski
17. Paweł Rozbicki
18. Bogdan Sawicki
19. Piotr Sikorski
20. Kazimierz Tarapata
21. Magdalena Zych

1. Otwarcie obrad;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

O godzinie 11: 00 otworzył XXV sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023. Poinformował,
że posiedzenie odbywa się zdalnie.

Trzech radnych, tj. Karol Cudny, Robert Kobus, Paweł Rozbicki, miało problem z połączeniem.

2. Wybór sekretarza obrad;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Plichty. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Paweł Rozbicki dołączył do posiedzenia. 



Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Karol Cudny, Robert Kobus

3. Ustalenie porządku obrad;

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad;. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Magdalena 
Zych
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Karol Cudny, Robert Kobus

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 22 października 2020 r;.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 22 października 2020 r;.. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Karol Cudny, Robert Kobus
5. Informacja Komisji Rady o pracy między sesjami;
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- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów

Komisja  Gospodarki  i  Finansów  między  sesjami  spotkała  się  1  raz  dnia  24  listopada  2020  r.  Na
posiedzeniu  opiniowano  projekty  uchwał  na  dzisiejszą  sesję.  Większość  z  nich  została  jednogłośnie
zaopiniowana pozytywnie. Ponad to była dyskusja na temat spraw bieżących. Na posiedzeniu obecny był
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, pod którego adresem padło wiele miłych słów.

- Piotr Sikorski- Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa

Komisja Bezpieczeństwa pomiędzy sesjami spotkała się 1 raz w ostatni poniedziałek 23 listopada 2020
roku. Komisja opiniowała 2 projekty uchwał. Zostały one zaopiniowane pozytywnie. Ponad to Komisja
opiniowała  projekt  budżetu  na  2021  rok  oraz  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2021-2035. Obydwa projekty zostały zaopiniowane pozytywnie. 

- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu

Komisja  odbyła swoje posiedzenie w poniedziałek 23 listopada 2020 roku. Zostali  na nie zaproszeni
dyrektorzy  gminnych  placówek  kulturalnych  i  sportowych.  Na  posiedzeniu  opiniowano  2  projekty
uchwał na dzisiejszą sesję a także projekt budżetu na 2021 rok oraz WPF. Wszystkie projekty zostały
jednogłośnie  zaopiniowane  pozytywnie.  Na  posiedzeniu  obecni  byli  przedstawiciele  wołomińskich
klubów sportowych. Poruszono temat budżetu OSiR-u oraz planowanej budowy skateparku. 

- Paweł Rozbicki- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Komisja  w  okresie  pomiędzy  sesjami  spotkała  się  1  raz.  Na  posiedzeniu  zostały  omówione
dotychczasowe  kontrole  w  szkołach.  Ze  względu  na  pandemię,  członkowie  Komisji  ustalili,  że  o
informacje na temat obiektów sportowych w szkołach, w których nie było jeszcze kontroli, tj. Szkoła w
Starym Grabiu, Szkoła w Ossowie oraz SP nr 5 w Wołominie,  Komisja wystąpi w formie pisemnej.
Informacje  te  wpłynęły  już  do  Komisji  i  na  następnym  posiedzeniu  zostanie  przedstawiony  projekt
protokołu  z  kontroli  a  także  członkowie  Komisji  podejmą  decyzję  co  do  dalszej  pracy  Komisji
Rewizyjnej. 

- Aneta Adamus- Zastępca Przewodniczącego Komisji Edukacji

Komisja Edukacji spotkała się 25 listopada 2020 roku. Na posiedzeniu została szczegółowo omówiona
sytuacja  związana  z  COVIDEM  w  szkołach.  W posiedzeniu  brali  udział  dyrektorzy  szkół  i  innych
placówek oświatowych, którzy mieli możliwość uczestniczenia w posiedzeniu zdalnie. Poruszono temat
aktualnej sytuacji, ale także o przyszłości, jak można pomóc, czego w szkołach brakuje, jakie są potrzeby.
Podczas posiedzenia został również zaopiniowany projekt budżetu na 2021 rok oraz projekt WPF na lata
2021-2035. Projekty te zostały zaopiniowane pozytywnie. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Wołominie;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że  nie  wpłynęły  żadne  pytania  co  do  sprawozdania  z  realizacji  uchwał,  które  zostało
przesłane radnym na maila.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2020 rok:

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy



Przedstawiła wprowadzone zmiany w budżecie Gminy Wołomin na rok 2020. Zmiany te szczegółowo
zostały  opisane  w  uzasadnieniu  do  uchwały.  Pani  Skarbnik  zgłosiła  autopoprawkę  polegającą  na
zwiększeniu  środków w planie  dochodów. Są to  środki  otrzymane  z rządowego funduszu inwestycji
lokalnych  zgromadzone  na  wyodrębnionym rachunku  bankowym.  Jest  to  kwota  3  413  941  złotych.
Środki te zwiększają dochody i są rozchodem w 2020 roku lokowane na wyodrębnionym rachunku.

Na prośbę Przewodniczącego Rady Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w WPF- ie na lata 2020-2035.
Zmiany te zostały szczegółowo opisane w uzasadnieniu do uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

- Magdalena Zych- radna 

Zgłosiła wniosek formalny o nieczytanie projektów uchwał. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Przyjął wniosek i powiedział, że zostanie on przegłosowany za chwilę.

W tym miejscu wystąpiły problemy techniczne- brak dźwięku w nagraniu. Przewodniczący ogłosił 15 
min przerwy w obradach. 

Głosowano wniosek w sprawie:
o nieczytanie projektów uchwał;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Karol Cudny, Robert Kobus

Po przerwie obrady kontynuowano.

Do obrad dołączyli radni Karol Cudny i Robert Kobus. 

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2020 rok wraz z autopoprawką;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
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Agnieszka Koza 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2035;

W dyskusji wzięli udział:
- Robert Kobus- radny

Powiedział, że w uzasadnieniu do WPF-u w punkcie o utrzymaniu czystości i porządku na terenie Gminy
Wołomin „ z uwagi na zawarte porozumienie z projektantem, dokonuje się zdjęcia środków z zadania
inwestycyjnego”. Radny zapytał o co tu chodzi?

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Powiedziała, że w pierwszym projekcie uchwały, który radni otrzymali w wersji papierowej wkradł się
błąd. W projekcie, który został przesłany w dniu dzisiejszym już tego nie ma.  

Głosowano w sprawie:
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2035 wraz z autoporawką;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, 
Piotr Sikorski, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Tarapata

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok;

- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i Podatków Lokalnych

Zgodnie  z  dyspozycją  ustawy  o  opłatach  i  podatkach  lokalnych  w  drodze  uchwały  Rada  Gminy
podejmuje  decyzję  o wysokości  stawek podatku od nieruchomości.  Stawki  te  nie  mogą przekroczyć
górnych granic określonych corocznie w obwieszczeniu Ministra Finansów. Ta górna granica wskaźnika
zmienia  się  corocznie  w  odniesieniu  do  wskaźnika  cen  towarów  i  usług  konsumpcyjnych  z  okresu
pierwszego półrocza roku bieżącego do analogicznego okresu roku poprzedniego. I tak wzrost górnych
granic stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok to 3,9%. Pracując nad uchwałą w sprawie stawek
podatku  od  nieruchomości  na  rok  bieżący,  która  dotyczyła  stawek  niewaloryzowanych  od  9  lat,
przyjęliśmy takie założenie, aby stawki były przyjmowane na konkretny rok, dlatego też prezentowany
projekt uchwały jest konkretnie na 2021 rok i coroczne odniesienie do wskaźnika jakim jest ten wskaźnik
od towarów i usług, no i oczywiście korektę ze względu na sytuację społeczno-ekonomiczną. Dlatego też
przedstawiony projekt zwiera propozycję wzrostu stawek nie o 3,9 %, ale o 2,5% w stosunku do tych
obowiązujących  w roku  bieżącym.  Z  jednej  strony  pozwoli  to  na  dotrzymanie  kroku wzrostom cen
towarów i  usług,  do  których  te  górne  granice  bezpośrednio  się  odnoszą  oraz  bezpośrednie  potrzeby
budżetów gmin, ale z drugiej strony zasadnym jest, aby w tak trudnym dla wszystkich roku, ten wskaźnik
zmniejszyć z 3,9 do 2,5%. 

Jeżeli chodzi o stawki, które są proponowane w sąsiednich gminach, to są one zdecydowanie wyższe.
Nawet po uchwaleniu omawianego projektu uchwały, w Gminie Wołomin będą one niższe niż w gminach



ościennych. I tak np. Gmina Kobyłka podniosła stawki o 10%. Większość z pozostałych gmin również
podniosła swoje stawki na 2021 rok. 

- Robert Kobus- radny

Zapytał jakie kwoty umorzeń za podatek od nieruchomości miały miejsce w Gminie Wołomin w 2019
ewentualnie w 2020 roku. Czy osoby prywatne czy też podmioty składały wnioski o umorzenie podatku
od nieruchomości? Jeżeli tak, to ile takich wniosków było i jaka była kwota tych umorzeń? 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina 

Już  kilkukrotnie  informowaliśmy,  że  szczególnie  w  tej  pierwszej  części  pandemii  występowały  w
szczególności  podmioty  gospodarcze  o  zwolnienia  z  najmu  i  z  różnych  opłat  czy  innych  „danin”
publicznych. Rzeczywiście zgłaszały się różne podmioty, którym wyszliśmy naprzeciw i zastosowaliśmy
ulgi  w  tych  opłatach.  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  pełne  dane  na  ten  temat  posiada  Naczelnik
Wydziału Opłat i Podatków lokalnych. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zapytał czy radny Kobus życzy sobie aby Naczelnik omówiła dokładnie te dane? 

- Robert Kobus- radny 

Powiedział, że bardziej go interesują dane z 2019 roku, ponieważ z racji pandemii wiadomo, że w roku
bieżącym tych umorzeń jest więcej. 

- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i Podatków Lokalnych

Powiedziała, że w tej chwili nie ma takich danych, ale na pewno było ich znacznie mniej niż w roku
2020. W 2020 roku było dużo decyzji o umorzeniach lub decyzji ratalnych. 

- Robert Kobus- radny 

Zapytał  czy  zdaniem  Pani  Naczelnik  kwota,  która  w  płynie  do  budżetu  z  tytułu  podwyżki  jest
porównywalna z kwotą umorzeń podatku w 2019 roku? 

- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i Podatków Lokalnych

Jeżeli chodzi o skutki finansowe uchwały, o której teraz rozmawiamy, to jest 348 tys. złotych, czyli taką
kwotę szacujemy, że wpłynie ona do budżetu. Umorzeń było dużo mniej, bo nawet jeżeli weźmiemy pod
uwagę  sprawozdanie  za  III  kwartał  bieżącego  roku,  czyli  sprawozdanie  na  koniec  września,  to  tych
umorzeń mieliśmy 30 tys. złotych. 

Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok;. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (13)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Magdalena 
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Zych
PRZECIW (3)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Krzysztof Rembelski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Janusz Mirowski, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (3)
Beata Gomse, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar

4) przyjęcia od Gminy Radzymin zadania publicznego;

Głosowano w sprawie:
przyjęcia od Gminy Radzymin zadania publicznego;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Koza , Ryszard Madziar

5) przyjęcia od Miasta Zielonka zadania publicznego;

Głosowano w sprawie:
przyjęcia od Miasta Zielonka zadania publicznego;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Koza , Ryszard Madziar

6) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Wszystkie  4  kolejne  projekty  uchwał  dotyczą  lokali  użytkowych  znajdują  się  w  budynki  przy  ul.
Wileńskiej 32. Wszystkie umowy będą zawarte z tymi samymi podmiotami prowadzącymi działalność
gospodarczą  na  kres  do  3  lat.  Lokale  te  różnią  się  jedynie  powierzchnią  użytkową,  tj.  40,9m2  -
proponowana stawka czynszu to 31zł/m2  brutto miesięcznie,  46m2  – proponowany czynsz to 31zł/m2

brutto  miesięcznie,  172,3  m2  –  proponowany  czynsz  to  25zł/m2  brutto  miesięcznie  oraz  24,8  m2  –
proponowana stawka czynszu to 28zł/m2 brutto miesięcznie. 

W związku z problemami z technicznymi, Przewodniczący Rady ogłosił kilka minut przerwy w obradach.



Po przerwie obrady kontynuowano. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (4)
Karol Cudny, Paweł Kocik, Ryszard Madziar, Piotr Sikorski

7) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (4)
Karol Cudny, Paweł Kocik, Ryszard Madziar, Piotr Sikorski

8) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (4)
Karol Cudny, Paweł Kocik, Ryszard Madziar, Kazimierz Tarapata

9) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
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Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena 
Zych
BRAK GŁOSU (3)
Karol Cudny, Paweł Kocik, Ryszard Madziar

10) zmiany uchwały Nr VIII-63/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad finansowania ochrony 
środowiska w zakresie przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza na terenie Gminy Wołomin;

- Lidia Pacura- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska

Jeżeli chodzi o ten projekt uchwały to zmienia się tylko kwestia zasad RODO w załącznikach do 
regulaminu uchwały.  

W dyskusji wzięli udział:
- Robert Kobus- radny

Zapytał, czy nowa uchwała będzie dotyczyła tylko wymiany źródeł ciepła tylko starego typu na paliwa 
stałe czy również gazowych?

- Lidia Pacura- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

Odpowiedziała, że wymiana będzie dotyczyła tak jak dotychczas pieców węglowych. Pieców gazowych 
to nie dotyczy. 

- Piotr Sikorski- radny

Zapytał czy w tej uchwale przewidziane jest dofinansowanie do fotowoltaiki?

- Lidia Pacura- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska

Odpowiedziała,  że  w tej  uchwale  nie  ma  zapisu  o  dofinansowaniu  do  fotowoltaiki.  Jeżeli  chodzi  o
przyszłość, to wszystko zależy od budżetu Gminy.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr VIII-63/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie zasad finansowania ochrony 
środowiska w zakresie przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza na terenie Gminy Wołomin;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, 
Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr 
Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Kocik

11) zmiany uchwały nr LVII-140/2018 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 5 września 2018 r. w sprawie
usytuowania na terenie gminy Wołomin, maksymalnej liczby zezwoleń miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych;



- Bartosz Gawkowski- Samodzielne Stanowisko do Spraw Działalności Gospodarczej

Jeżeli chodzi o zmianę tej uchwały, to podążamy za „Gminnym Programem rozwiązywania problemów
alkoholowych”,  który  został  przyjęty  w  zeszłym  roku.  W  programie  tym  nastąpiła  propozycja,  aby
zmniejszyć ilość miejsc w limicie. I kolejno będzie to zmiana ze 110 do 95 miejsc na sprzedaż napojów
alkoholowych do 4,5% zawartości alkoholu oraz piwo . Jeżeli chodzi o napoje alkoholowe od 4,5 % do
18% z wyjątkiem piwa, zmniejszamy również ze 110 do 95. Natomiast jeśli chodzi o alkohole wysoko
procentowe, to zmniejszamy ze 100 do 95 miejsc.

Jeżeli chodzi o kolejny projekt uchwały, to należy zauważyć, że w trakcie jej tworzenia zostały bardzo
rozbudowane konsultacje społeczne, dużo bardziej niż przewiduje to sama ustawa. Projekt tej uchwały
był konsultowany nie tylko z jednostkami pomocniczymi Gminy,tj. z sołectwami i radami osiedlowymi,
ale także ze stroną społeczną oraz przedsiębiorcami. Odbywały się spotkania na posiedzeniach Komisji.
Ostatnia  Komisja,  która odbyła się  w poniedziałek  23 listopada 2020 r.,  przyjęła  projekt  uchwały w
przedstawionej Państwu formie, tzn. uznała, że wykreślenie przedszkoli oraz zmniejszenie metrów ze 100
do 75 pozwoli  rozwijać  się  przedsiębiorcom,  a  jednocześnie  nie  będzie  powodowała  pogłębiania  się
problemów związanych ze spożywaniem napojów alkoholowych. 

- Piotr Sikorski- radny

Zapytał  czy  zmniejszając  te  liczby  punktów  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych,  zostają
jakikolwiek wolne miejsca? 

- Bartosz Gawkowski- Samodzielne Stanowisko ds Działalności Gospodarczej

Odpowiedział,  że  jeżeli  chodzi  o  sprzedaż  alkoholu  do  4,5% oraz  piwa,  to  na  ten  moment  mamy
wykorzystane 85 miejsc. Podobna sytuacja jest w przypadku napojów alkoholowych do 18%. Dokładnie
taka sama jest sytuacja jeżeli chodzi o napoje alkoholowe wysokoprocentowe, tu również jest zajęte 85
miejsc. W chili obecnej mamy 3 nowe wnioski o zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych, można
więc przyjąć ze mamy jeszcze 7 wolnych miejsc, co jest bezpieczną liczbą na ten moment, a jednocześnie
pozwala  kontrolować  ilości  sprzedawanego  alkoholu  na  terenie  Gminy.  

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr LVII-140/2018 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 5 września 2018 r. w sprawie 
usytuowania na terenie gminy Wołomin, maksymalnej liczby zezwoleń miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Paweł Kocik, Ryszard Madziar
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12) zmiany uchwały nr LVII-141/2018 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 5 września 2018 r. w sprawie
usytuowania na terenie miasta i gminy Wołomin, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr LVII-141/2018 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 5 września 2018 r. w sprawie 
usytuowania na terenie miasta i gminy Wołomin, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Agnieszka 
Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, 
Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski
BRAK GŁOSU (2)
Paweł Kocik, Ryszard Madziar

8. Informacje Burmistrza o pracy w okresie między sesjami;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  wpłynęło  jedno  pytanie  dotyczące  sprawozdania  Burmistrza  z  pracy  pomiędzy  sesjami.
Odpowiedź już  została  udzielona.  Przewodniczący poprosił  radnych,  aby w dalszym ciągu przesyłali
swoje pytania na piśmie.

- Piotr Sikorski- radny

Powiedział, że na Komisji Bezpieczeństwa padło pytanie czy coś wiadomo na temat doświetleń na drodze
nr 634. Radny wie, że były na to przeznaczone środki w budżecie województwa mazowieckiego, ale
słyszał, że zostało to przełożone na przyszły rok. Pan Burmistrz zobowiązała się na dzisiaj przygotować
odpowiedź na to pytanie

Druga rzecz, to wiemy, że budżet wojewódzki jest już zatwierdzony i wiadomo, że tam jest 177 mln.
rozłożone w latach z przeznaczeniem na właśnie drogę 634. Czy znamy już jakiś harmonogram jak to
będzie wyglądało? 

- Katarzyna Pazio- Zastępca Przewodniczącego Rady

Powiedziała, że rozmawiała 2 tygodnie temu z przedstawicielem sejmiku województwa mazowieckiego-
radnym Konradem Rytlem, który na prośbę radnej zainteresował się tą sprawą i ustalił, że te przejścia
jeżeli chodzi o Stare Grabie są zaplanowane jeszcze w tym roku budżetowym i w tej chwili trwa szukanie
wykonawcy na kompleksowe ich wykonanie. 

- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza 

Powiedział, że udzieli odpowiedzi na te pytania na piśmie. 

- Robert Kobus- radny

Poprosił, aby sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie między sesjami, rzeczywiście dotyczyło okresu



między sesjami. Informacja , która wpłynęła do radnych, jest dość złożona, ale niekoniecznie w temacie,
bo np. z WOU jest podana informacja, że od 1 stycznia 2020 r. wpłynęło 166 wniosków, z WGK mamy
informację,  że  od  początku  roku  albo  jeszcze  wcześniej  od  2019  roku  wydano  daną  liczbę  biletów
metropolitarnych  lub  kart  mieszkańca.  Radny  poprosił,  aby  to  sprawozdanie  rzeczywiście  dotyczyło
okresu między sesjami. 

- Agnieszka Koza- radna

Zapytała o skrzyżowanie ulic Szosa Jadowska i Majdańska, o barierki , które miałyby tam stanąć. Radna
miała  informację,  że w dniu dzisiejszym zapadnie  decyzja.  Radna zapytała  co w tej  sprawie zostało
ustalone. 

- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza

Powiedział, że z godnie z zapowiedzią po sesji zostanie zlecona analiza organizacji ruchu, a może i sama
organizacja ruchu w celu poprawy bezpieczeństwa w tym miejscu.

- Robert Kobus- radny

Zapytał  czy  mamy  wsparcie  i  pomoc  od  firmy,  która  dostarczyła  sprzęt  i  oprogramowanie  do
prowadzenia sesji.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Odpowiedział, że mamy wsparcie firmy. 

9. Informacja o złożonych interpelacjach, zapytaniach i wnioskach radnych;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poinformował, że w ostatnim czasie wpłynęła jedna interpelacja . Odpowiedź już została udzielona. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady i sprawy bieżące;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił sołtysów, aby pilnowali funduszów sołeckich, tak aby były dopilnowane wszystkie formalności,
zwłaszcza przedsięwzięcia inwestycyjne, które wymagają zgód właścicieli gruntów, pozwoleń na budowę
itp.  
- Bogdan Sawicki- radny 

Zgłosił pomyłkę w publikacji oświadczeń majątkowych prezesów spółek gminnych. Poprosił o 
poprawienie błędu. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Powiedział, że Prywatna Szkoła Muzyczna im. Witolda Lutosławskiego obchodzi 25-lecie istnienia. Z tej
okazji Przewodniczący Rady wraz z panią Burmistrz i kierownictwem Urzędu złożyli na ręce radnego
Pawła Rozbickiego- założyciela i właściciela Szkoły gratulacje i podziękowania za jego zaangażowanie
w kształcenie uzdolnionych muzycznie dzieci i młodzieży.

- Paweł Rozbicki- radny

Podziękował  za  pamięć  i  wyrazy  uznania.  Powiedział,  że  z  tej  okazji  planował  uroczysty  koncert.
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Niestety  z  powodu  pandemii  musiał  on  zostać  przełożony.  

11. Zamknięcie obrad.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął XXV sesje Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 
2018-2023

Przewodniczący obrad:                             Sekretarz obrad:                                   Protokołowała:

Marek Górski                                            Wojciech Plichta                                   Elżbieta Żak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


